

Repealed: 2006-09-12

---

THE HEALTH AND POST SECONDARY EDUCATION  
TAX LEVY ACT  
(C.C.S.M. c. H24)

---

**Advance Ruling Fee Regulation**

---

Regulation 213/93  
Registered December 13, 1993

**Fee for advance ruling**

**1** For the purposes of section 26.2 of the Act, the prescribed fee shall be equal to the aggregate of

(a) a minimum non-refundable amount of \$300. payable to the minister when an application for an advance ruling is given by an employer to the director; and

(b) an additional amount calculated at a rate of \$60. for each hour or part thereof, if any, in excess of five hours, spent in considering the application, payable to the minister when the ruling is made by the director or the application is withdrawn by the employer.

**Coming into force**

**2** This regulation is retroactive and deemed to have come into force on June 21, 1993.

Abrogé : 2006-09-12

---

LOI SUR L'IMPÔT DESTINÉ AUX SERVICES DE  
SANTÉ ET À L'ENSEIGNEMENT POSTSECONDAIRE  
(c. H24 de la C.P.L.M.)

---

**Règlement sur le droit exigible pour une  
décision anticipée**

---

Règlement 213/93  
Date d'enregistrement : le 13 décembre 1993

**Droit exigible pour une décision anticipée**

**1** Pour l'application de l'article 26.2 de la Loi, le droit réglementaire est égal à la somme de ce qui suit :

a) un montant minimal non remboursable de ~~300~~ payable au ministre lorsqu'un employeur remet au directeur une demande de décision anticipée;

b) un montant additionnel calculé au taux de 60 \$ pour une heure ou, s'il y a lieu, une partie d'une heure, en sus de cinq heures, consacrée à l'étude de la demande, lequel montant est payable au ministre lorsque le directeur rend sa décision ou que l'employé retire sa demande.

**Entrée en vigueur**

**2** Le présent règlement s'applique à compter du 21 juin 1993.

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba

09/97

Repealed version  
Repealed: 12 Sept. 2006

This is not an official copy.

Version abrogée  
Date d'abrogation : le 12 sept. 2006

Il ne possède pas de caractère officiel.